
  

 
 
 

 

 

Møteprotokoll 05/2018 

 
Utvalg: Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Møtested: Løftingen, Bjugn rådhus 
Dato: 06.11.2018 
Tid: 10:00 – 11:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Viggo Rødsjø Leder AP 
Ketil Sundseth Nestleder H 
Nynke Feenstra Medlem NHF 
Asbjørn Hellem Medlem LHL 
Edith Leiseth Medlem NRF 
May-Grethe Ingesdatter 
Olden 

Medlem NFU 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Marthe Rødsjø MEDL SV 
Irene Husvang MEDL RMK 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Arnlaug Lund Jakobsen Møtesekretær  
  

 
 
Merknader: 
Ingen merknader til innkallingen 
 
 
 
 
 
 
 



  

Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 18/8 Bjugn Revmatikerforening - søknad om gratis leie 

av basseng 
 

PS 18/9 Innspill vedrørende Soltunet til budsjettet for 2019  
 
 
 
Møtereferat: 
 Diskusjon om inhabilitet ved behandling av enkelte saker. Kom fram til at rådet er 

sammensatt av flere organisasjoner som skal fremme behov ut fra organisasjonen de 
representerer. Går ikke på enkeltindivid, men på brukergruppe. 

 Rapport etter befaring i bassenget med ergoterapeut, leder, medlem fra NRF, vaktmester og 
saksbehandler fra anlegg og drift har kommet i etterkant av møtet. Sendes medlemmene.  
 

 Oppfølging på tilbakemelding fra anlegg og drift på tidligere saker / tilgjengelighet: 
 Utbedring Alf Nebbs gt. er ikke med i budsjettet for 2019, var ikke utbedringen 

framskyndet til 2019? 
 Fortauskant bør senkes i forbindelse med fotgjengeroverganger. 
 Fosenhallen må være kommunens ansvarsområde i og med at Campus Fosen er KF. 
 Under de fleste punkt på tilbakemeldingen står det vurdering, hva er vurdert? 
 Merking av handikapparkeringer er også under vurdering… 
 Rådet ønsker tilbakemelding fra anlegg og drift på vurderingene som er tatt. 
 Rådet påpeker at det står vurderes og eventuelt utbedres på saker som Rådet mener må 

utbedres 
 
 Info fra konferansen på Stjørdal der leder og NHFs medlem deltok: 

Teknologisk utvikling i offentlig sektor – hva vil det si for deg og meg? 
 En felles arena mellom interesseorganisasjoner offentlige etater.  
 Relasjonskompetansens betydning for kommunikasjon og samhandling  
 Digitalisering i fremtiden, sett fra brukers ståsted 
 Digitalisering i NAV – Hvorfor er det bra for meg? 
 Helseplattformen – Pasienten sjef i eget liv 

Helseplattformen (nytt journalprogram) som kommer i 2021: En pasient - en journal. 
Pasienten kan se og kommentere/kommunisere med helsetjenesten på journalen. Bedre 
samhandling kommunetjenesten og spesialhelsetjenesten 

 Teknologisk utvikling innenfor helse og velferdsteknologi.  
 
 Vedrørende rådets utarbeidelse til retningslinjer for tildeling av nødvendig helsehjelp:  

Endelig vedtak fra kommunestyret 04.10.18:  
 Retningslinjer for tildeling av nødvendig helsehjelp vedtas med følgende endringer:  
 «Helsesjefen får i oppdrag å gå i dialog med rådet for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne for å innarbeide deres kommentarer under «Brukerstyrt personlig assistanse 
s. 32 – 15.0.»  

 Side 7 - 1.0 Transporttjenesten for bevegelseshemmede, TT-kort siste setning:  
«Alle godkjente brukere kan ha med seg ledsager(e) gratis dersom bruker ikke kan reise 
alene», tas inn i planen.  

 Kommunestyret ønsker en orientering tilbake innen 6 mnd., når endringene er ferdig 
innarbeidet i planen».  



  

 
 Oppfordrer til å følge med på budsjett og planer når det blir sendt ut.  

Gjelder også Mebostad byggefelt. 
 

 Per i dag er ungdomsklubben i 2. etasje på internatet. Der er det ikke heis, enkelte blir da 
ekskludert for å benytte seg av tilbudet. Ungdomsklubben skal våren 2019 flyttes til Statens 
hus, kjempebra. 

 
 Inngang til enkelte næringsbygg holder ikke mål i forhold til universell utforming. Noe 

kommunen bør være obs på når byggetillatelser gis.  
 

 Felles møte med Ørland kommunes råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne er ønskelig, 
leder tar kontakt.  

 
 Nytt møte berammes til nyåret om ikke noe dukker opp i mellomtiden. Minner om at saker kan  

meldes inn fortløpende.  
 
  



  

Saker til behandling: 

PS 18/8 Bjugn Revmatikerforening - søknad om gratis leie av basseng 
Leders innstilling: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne anbefaler at Bjugn revmatikerforening får leie 
bassenget gratis.  

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 06.11.2018  
Behandling: 
Utleie til helselag o.l. som driver sykdomshelberedende organisert trening kr 130,- 
Tillegg for ekstra oppvarmet basseng kr 300,-  
Kostander til sammen for å leie bassenget kr 430,- per time. 
 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne anbefaler at Bjugn revmatikerforening får leie 
bassenget gratis.  
 
Enstemmig vedtatt 
 
Endelig uttalelse: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne anbefaler at Bjugn revmatikerforening får leie 
bassenget gratis.  
 

PS 18/9 Innspill vedrørende Soltunet til budsjettet for 2019 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 06.11.2018  
Behandling: 
Informasjon fra NFUs medlem i rådet: NFU har sendt bekymringsmelding til kommunen og 
Fylket vedrørende situasjonen ved Soltunet.  
 
Rådet ser med bekymring at budsjettet er redusert med 0,3 årsverk for 2019 ved Soltunet. 
Sitasjonen er per i dag stram, og ytterligere nedskjæringer vil gå utover brukerne. Skal budsjettet 
tilpasses brukernes behov eller budsjettet?  
Hvordan skal kommunen klare å innfri oppfølging av vedtak i h.h.t. loven ved ytterligere 
nedskjæringer? 
 
Enstemmig vedtatt 
 
Endelig uttalelse: 
Rådet ser med bekymring at budsjettet er redusert med 0,3 årsverk for 2019 ved Soltunet. 
Sitasjonen er per i dag stram, og ytterligere nedskjæringer vil gå utover brukerne. Skal budsjettet 
tilpasses brukernes behov eller budsjettet?  
Hvordan skal kommunen klare å innfri oppfølging av vedtak i h.h.t. loven ved ytterligere 
nedskjæringer? 
 
 


